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Mødet mandag den 16. august kl. 18.30 til 21.00 på Hårup Skole 

Referat  
 

Mødeleder: Jens 

Referent: Peter 

Deltagere: David, Anders, Jane, Hanne, Jan, Mette, Louise, Lise, Tina, Peter, Hanne, Kristine og Jens 

Afbud: Jakob, Jesper og Carsten 

 Emne Ca. tid Mål med punktet Ansvarlig Referat 

1 Rammesætning af mødet 5 min Velkomst og præsentation af mødets 
indhold 

Jens Godkendt – Skoleleder valgt som mødeleder 

 

2 Velkommen til et nyt 
skoleår og et nyt 
arbejdsår for 
skolebestyrelsen 

15 min Hvordan er skolebestyrelsen konstitueret? 
Skal der ændringer til? 
Årets møder, frekvens, form og forum 

 Der har været tradition for, at et formandskab udgøres at forældre for hhv. 
Elev og Hårup, så de to skoler er repræsenteret i Skolebestyrelsen. 
 
Mette Ager (Elev Skole) og Anders Olesen (Hårup skole) valgt: Mette formand 
og Anders næstformand 
 
Møderne afholdes som udgangspunkt fysisk. Der gives mulighed for deltagelse 
online, hvis man ikke kan komme fysisk. Hvis dagsordenen lægger op til det, 
kan der afholdes online-møder. Dette aftales mellem skoleleder og 
formandskabet. 
 
Der planlægges otte årlige møder. De lægges rullende på ugedage med 
mødestart kl. 18.30. 

 

3 Hvordan er skoleåret 
kommet i gang? 

20 min Orientering vedr. den aktuelle situation på 

skolerne:  

a) Ledelsen  

  
Elev Skole: God stemning – kommet godt i gang. Der er lagt skema så 4. og 5. 
årgang har hele dage på Hårup Skole. Dette så kendskabet til Hårup skole øges 
og sociale relationer kan dyrkes på tværs af skolerne. 
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b) Personalet  

c) Forældrene  

 

 
Eftersom alle elever nu er på skolen, er der flere på matriklen, men det er gået 
godt. Der arbejdes med opdelte pauseområder, og det opleves godt, da f.eks. 
konfliktniveauet er lavt. Personalet må igen arbejde i de forskellige klasser, 
hvilket også er dejligt. 0. årgang blev desværre hjemsendt grundet tilfælde i 
forældre og børnegruppen med Covid-19 allerede efter første skoledag. 
 
Hårup Skole: Personalet er glade for, at vi endelig må være sammen igen. I uge 
31 var der fokus på bevægelse i undervisningen.  
 
Indskolingen er godt i gang – SFO-lejr var en succes inden ferien. 0. årgang er 
kommet godt i gang, og det har generelt været en god og rolig start på 
skoleåret. 
 
6. årgang godt i gang. 7. årgang er nu i afdelingen sammen med 8. og 9. 
årgange, og de nyder det store fællesskab. 
I den kommende periode tager vi på lejrskoler. Særligt er arbejdet med 9. 
årgangs studietur til Berlin i fuld gang. 
Der arbejdes i afdeling B i år med en ”mellemformsundervisning”, hvor elever 
der har brug for et mindre fællesskab kan få undervisning.  
 
Der blev inden ferien afholdt infomøde på 3. og 5. årgang på Elev Skole ift. 
Hårup Skole. Det gentages på nuværende 3. og 5. årgang inden længe, da det 
har været efterspurgt blandt forældrene.  
 
Fredag d. 10. september anmodes der om, at skolen kan stoppe 
undervisningen kl. 12.00, da der afholdes pæd. arrangement. 
 
 
 
 

 

4 Opsamling fra ”Corona 
perioden” 

30 min Vi kan nu forhåbentlig se en ende på 
perioden med restriktioner og særlige 
tiltag pga covid-19. Vi har nogle erfaringer 

Jens Punkt udsat til næste møde 
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fra dagligdagen som vi gerne vil 
videreføre? 
Disse vil vi med skolebestyrelsen 

Kristine 

Hanne 

Peter 

 

5 Princip for Skole-hjem 
samarbejdet 

30 min I dette skoleår skal der ikke skrives 
elevplaner 
Skolens ledelse ønsker en drøftelse med 
skolebestyrelsen af princippet for skole-
hjemsamarbejdet. 
Princippet sætter en ramme med mindst 
en fysisk skole-hjem samtale og tilbud om 
en samtale efter behov. 
Er dette dækkende -eller skal rammen 
udvides= 

Jens 

Kristine 

Hanne 

Peter 

Elevplaner er ikke længere obligatoriske. Skolederen kan nu vælge, hvorledes 
forældrene orienteres mindst to gang årligt. 
Hvordan forvaltes det på skolerne? Personalet er lidt forskellige steder. Nogle 
vil gerne fortsætte som hidtil. Andre vil gerne eksperimentere lidt med formen 
på samtalerne i samarbejde med årgangenes forældre.  
 
Skoleledelsen anmoder om at kommende skoleår gøres til et forsøgssår, hvor 
der kan eksperimenteres med en samtale fysisk, som vi kender det, og en 
samtale der afholdes på en anden måde. Der ud over fortsat behovssamtaler, 
som både skole og hjem kan ønske 
 
Skolebestyrelsen ønsker lidt mere viden om, hvilke former personalet 
forestiller sig samtalen skal have.  
Det blev aftalt at, indeværende skoleår er et forsøgsår, men at punktet skal 
tages med på årets forældremøder, hvor det kan drøftes videre mellem 
personale og forældre. På forældremøderne afstemmes behov og form på 
årets skole/hjem samarbejde.  

 

6 Skolen i Nye 15 min Vinderprojektet for den nye skole i Nye er 
nu offentliggjort 
Skolebestyrelsen orienteres om 
vinderprojektet og hvordan processen ser 
ud herfra 

Jens Vinderprojektet er offentliggjort. For at sikre åbenhed og overblik over 
processen arbejdes der på et fyraftensmøde med arkitekterne, hvor 
lokalområdet kan få indsigt i projektet og den nye skole. 

  

7 Punkter til næste møde 5 min   Opsamling fra ”Corona perioden” 
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8 Eventuelt 5  Jens Ingen punkter til eventuelt 


